
Zápis z 19. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 19. 02. 2020 

 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.00 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová  

Přítomni:  Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel Kolář, 

 Petr Korych, Petr Šíma, 

Omluveni: Jan Jaroš,   

Neomluveni: - 

Hosté: - 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Miroslav Kápar, Petr Šíma 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Smlouva o dílo na akci „Přeložka silnice II/156 v obci Strážkovice a Stavební úpravy 

silnic II/155 a II/156 v obci Strážkovice“. 

4. Změna ÚP obce Strážkovice 

5. Dotace chodník 

6. Stanovení místa a času oddávání na území obce Strážkovice 

7. Služební list – zhodnocení bezpečnostní situace v obci Strážkovice 

8. Výběr nájemce „Hostinec na Návsi“ v KD Strážkovice 

9. Dětské hřiště v místní části Lomec 

10. Různé 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Miroslav Kápar a Petr Šíma 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

  

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 08.01.2020. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 18 ze 

dne 08.01.2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
 



Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh prodeje nově oddělované a nově sloučené parcely 

KN 1349/52 vše pro obec a kú Strážkovice. Záměr prodeje byl zveřejněn na úřední desce 

obce Strážkovice a elektronicky dne 13.06.2019 a sejmut dne 29.06.2019. Dle geometrického 

plánu vyhotoveného Vlastimilem Lacinou, Jindřichův Hradec, číslo plánu 861-183/2019 

odděluje se část parcely KN 1349/52 o původní výměře 809 m2, tato část se slučuje s částí 

oddělenou z parcely KN 1349/38 o původní výměře 450 m2. Obě oddělené části se slučují a 

nově vzniklá parcela je označena původním parcelním číslem KN 1349/52 o nové výměře 738 

m2 a druhá nově vzniklá parcela se označuje parcelním číslem KN 1349/38 o nové výměře 

521 m2. Parcela KN 1349/38 nadále zůstává v majetku obce Strážkovice. Zastupitelstvo 

návrh prodeje projednalo a schválilo prodej parcely KN 1349/52 o výměře 738 m2, vše pro 

obec a kú Strážkovice, za cenu 184.500,- Kč, kupující Ctibor Šmiro, Větřní. Zastupitelstvo 

dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít smlouvu na prodej předmětného pozemku 

s kupujícím Ctiborem Šmirou, Větřní. 

Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo schvaluje prodej parcely KN 1349/52 o výměře 738 m2, 

vše pro obec a kú Strážkovice, za cenu 184.500,- Kč, kupující Ctibor Šmiro, Větřní. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít smlouvu na 

prodej pozemku KN 1349/52 o výměře 738 m2, vše pro obec a kú Strážkovice s kupujícím 

Ctiborem Šmirou, Větřní. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Smlouva o dílo na akci „Přeložka silnice II/156 v obci Strážkovice a 

Stavební úpravy silnic II/155 a II/156 v obci Strážkovice“. 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Smlouvy o dílo na akci „Přeložka silnice II/156 

v obci Strážkovice a Stavební úpravy silnic II/155 a II/156 v obci Strážkovice“ pro zadávací 

řízení podlimitní veřejné zakázky na základě Smlouvy o společnosti uzavřené s Jihočeským 

krajem na tuto stavbu. Zastupitelstvo návrh smlouvy projednalo a schválilo. Zastupitelstvo 

dále ukládá starostce obce pí Halamové návrh smlouvy předložit jako podklad k výběrovému 

řízení. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo schvaluje návrh Smlouvy o dílo na akci „Přeložka silnice 

II/156 v obci Strážkovice a Stavební úpravy silnic II/155 a II/156 v obci Strážkovice“ pro 

zadávací řízení podlimitní veřejné zakázky na základě Smlouvy o společnosti uzavřené 

s Jihočeským krajem na tuto stavbu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové návrh Smlouvy o dílo 

na akci „Přeložka silnice II/156 v obci Strážkovice a Stavební úpravy silnic II/155 a II/156 

v obci Strážkovice“ pro zadávací řízení podlimitní veřejné zakázky na základě Smlouvy o 

společnosti uzavřené s Jihočeským krajem na tuto stavbu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 



Bod 4. programu: Změna ÚP obce Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh zadání změny ÚP obce Strážkovice č. 5. Podnět 

na změnu ÚP Strážkovice podává fyzická osoba - Jaroslava Hebíková, Strážkovice, majitelka 

pozemku 803/1 pro obec a kú Strážkovice. Předmětem je rozšíření plochy bydlení za účelem 

výstavby rodinného domu na pozemku vlastníka. Zastupitelstvo návrh projednalo a po 

konzultaci se zpracovatelem ÚP Ing. Arch. Václavem Štěpánem, zadání změny schválilo za 

podmínek, že veškeré náklady spojené s pořízením změny č. 5 ÚP Strážkovice bude hradit 

majitelka dotčených pozemků v plné výši. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí 

Halamové zadat změnu ÚP obce Strážkovice č. 5 zpracovateli ÚP Ing. Arch. Václavu 

Štěpánovi. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo schvaluje zadání návrhu změny ÚP obce Strážkovice č. 5 

za podmínek, že veškeré náklady spojené s pořízením změny č. 5 ÚP Strážkovice bude hradit 

majitelka dotčených pozemků v plné výši. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zadat změnu ÚP obce 

Strážkovice č. 5 zpracovateli ÚP Ing. Arch. Václavu Štěpánovi. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Dotace chodník 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na podání žádosti o poskytnutí individuální 

dotace na stavbu chodníku s opěrnou zdí podél komunikace II/155 v délce cca 200 m. 

Výstavba chodníku byla vyvolána Jihočeským krajem výstavbou obchvatu obce Strážkovice. 

Předpokládaná investice je ve výši 1.500.000,- Kč. Zastupitelstvo návrh projednalo a podání 

žádosti schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce podat žádosti o poskytnutí 

individuální dotace na tuto stavbu. 

Návrh usnesení 5a: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o poskytnutí individuální dotace 

na stavbu chodníku s opěrnou zdí podél komunikace II/155 v délce cca 200 m, vyvolanou 

výstavbou obchvatu obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 5b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce podat žádosti o poskytnutí 

individuální dotace na stavbu chodníku s opěrnou zdí podél komunikace II/155 v délce cca 

200 m. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 6. programu: Stanovení místa a času oddávání na území obce Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na stanovení místa a času oddávání snoubenců ve 

správním území obce Strážkovice. Zastupitelstvo návrh projednalo a rozhodlo, že místem 

oddávání je celé správní území obce Strážkovice, oddávacím dnem je pátek a sobota a 

oddávacím časem je doba od 09:00 do 16:00 hod. mimo dny státem uznaných svátků. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo rozhodlo, že místem oddávání je celé správní území obce 

Strážkovice, oddávacím dnem je pátek a sobota a oddávacím časem je doba od 09:00 do 

16:00 hod. mimo dny státem uznaných svátků. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Služební list – zhodnocení bezpečnostní situace v obci Strážkovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu Služební list – zhodnocení bezpečnostní situace 

služebního obvodu OOP Trhové Sviny v obci Strážkovice za období od 01.01. do 31.12.2019. 

Na základě předloženého Služebního lisu lze konstatovat, že celková situace je na stejné 

úrovni jako v minulých letech, proto nevyžaduje žádné mimořádné opatření. Zastupitelstvo 

Služební list projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 7: Zastupitelstvo bere na vědomí Služební list – zhodnocení bezpečnostní 

situace služebního obvodu OOP Trhové Sviny v obci Strážkovice za období od 01.01. do 

31.12.2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 8. programu: Výběr nájemce „Hostinec na Návsi“ v KD Strážkovice 

Předsedající na základě zveřejněného Záměru obce Strážkovice pronajmout nebytové prostory 

„Hostinec na Návsi“ v KD Strážkovice zveřejněného na úřední desce obce a elektronicky dne 

09.01.2020 sejmutého dne 18.02.2020 předložila zastupitelstvu nabídky zájemců o pronájem. 

Předložena byla pouze nabídka pana Michala Paradýse, IČ: 690 09 261. Zájemce o pronájem 

v nabídce garantuje pravidelnou provozní dobu, gastronomické zajištění všech akcí, možnost 

pořádání oslav, svatebních hostin, firemních akcí atd. s nabízenou výší nájemného 3.000,- Kč 

za měsíc s možností zvýšení vždy od 01.01. dalšího roku. Zastupitelstvo předloženou nabídku 

posoudilo a schválilo pronájem nebytových prostor „Hostince na Návsi“ v KD Strážkovice 

panu Michalu Paradýsovi, IČ: 690 09 261, za cenu 3.000,- Kč měsíčně od 01.03.2020 na dobu 

určitou do 28.02.2021. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít 

Smlouvu o pronájmu nebytových prostor s Michalem Paradýsem na předmětné prostory za 

schválených podmínek. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo schvaluje pronájem nebytových prostor „Hostince na 

Návsi“ v KD Strážkovice panu Michalu Paradýsovi, IČ: 690 09 261, za cenu 3.000,- Kč 

měsíčně od 01.03.2020 na dobu určitou do 28.02.2021. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít Smlouvu o 

pronájmu nebytových prostor s Michalem Paradýsem, IČ: 690 09 261, na nebytové prostory 

„Hostince na Návsi“ v KD Strážkovice za schválených podmínek. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 9. programu: Dětské hřiště v místní části Lomec 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na podání žádosti o dotaci na Dětské hřiště 

v místní části Lomec včetně terénních úprav a herních prvků s oplocením v projektované výši 

480.000,- včetně DPH. Zastupitelstvo návrh projednalo a podání žádosti o dotaci schválilo. 

Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové podat předmětnou žádost o dotaci. 



Návrh usnesení 9a: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci na Dětské hřiště v místní 

části Lomec včetně terénních úprav a herních prvků s oplocením v projektované výši 

480.000,- včetně DPH. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové podat žádosti o dotaci 

na Dětské hřiště v místní části Lomec včetně terénních úprav a herních prvků s oplocením 

v projektované výši 480.000,- včetně DPH. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 10. programu: Různé 

a) Předsedající informovala přítomné zastupitele o vyúčtování společenského plesu 

konaného dne 31.01.2020. Vyúčtování skončilo s kladným zůstatkem 2.000,- Kč. 

Zastupitelstvo vyúčtování projednalo a vzalo na vědomí. Předsedající poděkovala 

všem zastupitelům a dobrovolníkům za pomoc při organizaci plesu. 

Návrh usnesení 10a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o vyúčtování společenského 

plesu konaného dne 31.01.2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Předsedající předložila zastupitelům Zápis o otevření pokladniček z Tříkrálové sbírky 

2020 pořádanou Charitou České republiky ve dnech 03. a 04.01.2020 a 11.01.2020. 

Z uvedeného zápisu vyplývá, že na území obce bylo vybráno celkem 15.562,- Kč, 

z toho v místní části Lomec 4.167,- Kč a v obci Strážkovice 11.395,- Kč. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí Zápis o otevření pokladniček z Tříkrálové sbírky 2020 

pořádanou Charitou České republiky ve dnech 04. a 05.01.2019. Zastupitelstvo obce 

děkuje všem dárcům za jejich příspěvek a koledníkům za obětavou práci při 

koledování. 

Návrh usnesení 10b: Zastupitelstvo bere vědomí Zápis o otevření pokladniček z Tříkrálové 

sbírky 2020 pořádanou Charitou České republiky ve dnech 03. a 04.01.2020 a 11.01.2020. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

c) Předsedající předložila zastupitelstvu dopis senátora Ing. Tomáše Jirsy hodnotící rok 

2019 z pohledu senátora. 

Návrh usnesení 10c: Zastupitelstvo bere vědomí dopis senátora Ing. Tomáše Jirsy hodnotící 

rok 2019 z pohledu senátora. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

d) Předsedající předložila zastupitelstvu informace svozové firmy Marius Pedersen a.s. o 

možnosti bezplatného svozu jedlých olejů a tuků od jednotlivých domů v rámci svozu 

komunálního odpadu v uzavřených PET lahvích, kdy PET lahve budou ukládány do 

speciálního odděleného místa ve svozovém voze. Zastupitelstvo informace projednalo 

a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 10d: Zastupitelstvo bere vědomí informace svozové firmy Marius Pedersen 

a.s. o možnosti bezplatného svozu jedlých olejů a tuků od jednotlivých domů v rámci svozu 



komunálního odpadu v uzavřených PET lahvích, kdy PET lahve budou ukládány do 

speciálního odděleného místa ve svozovém voze. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

e) Předsedající předložila zastupitelstvu žádost ředitelky Mateřské školy Cvrček 

Strážkovice – Evy Svitákové o opravu nebo výměnu vchodových dveří do školky 

z důvodu zajištění bezpečnosti dětí. Zastupitelstvo žádost projednalo a ukládá 

starostce obce pí Halamové zajistit opravu nebo případnou výměnu vstupních dveří do 

MŠ. 

Návrh usnesení 10e: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zajistit opravu nebo 

případnou výměnu vstupních dveří do MŠ. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

f) Předsedající informovala zastupitele o zásahu JSDHO Strážkovice při odstranění 

padlého stromu přes komunikaci II/156 po nárazových větrech. Bylo nutné zastavit 

silniční provoz v obou směrech a odstranit padlý kmen za pomoci techniky. 

Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. Velitel JSDHO a zastupitel 

pan Jan Dvořák pak požádal o doplnění zásahového vybavení JSDHO Strážkovice. 

Zastupitelstvo žádost projednalo a ukládá starostce obce pí Halamové podat žádost o 

dotaci na dovybavení jednotky JSDHO Strážkovice. 

Návrh usnesení 10f1: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o zásahu JSDHO Strážkovice 

při odstranění padlého stromu přes komunikaci II/156 po nárazových větrech. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 10f2: Zastupitelstvo bere na vědomí žádost velitele JSDHO a zastupitele pana 

Jana Dvořáka o doplnění zásahového vybavení JSDHO Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 10f3: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové podat žádost o dotaci 

na dovybavení jednotky JSDHO Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

g) Předsedající podala informace o plánovaných projektech, na programové období 2021-

2027 v rámci strategie ITI českobudějovické aglomerace. Do projektů byly zařazeny: 

- Nové chodníky včetně opěrné zdi a veřejného osvětlení při silnici II/155 

- Úprava křižovatky silnice III/15521 a MK Střížov 

- Úprava křižovatky silnice II/155 a MK osazením zpomalovacích prvků 

- Vybudování doprovodné infrastruktury pro cyklisty (kryté odpočinkové místo) 

- Vybudování a vybavení odborných učeben pro polytechnické vzdělávání, cizí 

jazyky, práce s digitálními technologiemi včetně sociálního zázemí 

- Vybudování naučné stezky se zaměřením na obnovitelní zdroje a doprovodné 

infrastruktury, včetně sociálního zařízení a workoutového hřiště 

- Vybudování retenční nádrže na zachytávání srážkové vody pro její další využití 

včetně vybudování dešťové kanalizace z veřejných budov. 



Zastupitelstvo plánované projekty na programové období 2021-2027 projednalo a 

schválilo. 

Návrh usnesení 10g: Zastupitelstvo schvaluje plánované projekty na programové období 

2021-2027 v rámci strategie ITI českobudějovické aglomerace. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Jan Dvořák, Hana Halamová, Miroslav Kápar, Pavel 

Kolář, Petr Korych, Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.35 hodin 
 

 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


